
DORPS INFORMATIEAVOND 21 juni 2017 BIJ STEAK’M. Aanvang: 20.00 uur 

De bezoekers worden welkom geheten door Jeroen, die iedereen verzoekt de presentielijst te 
tekenen en hierbij mailadressen door te geven. 
De avond is in 3 delen gesplitst, 2 pauzes dus. 
 
Agenda: 
20.00 uur  Opening en vaststellen agenda 
20.05 uur  Presentatie huidige ontwikkelingen met ondersteuning van PowerPoint presentatie 

• Nieuwbouw op de plaats van de school 
• Overname van de Meikever 
• Presentatie Diekse Catalogus (Ceciel Raben) 
• Presentatie toekomst kerk 

20.45 uur  Van gedachte wisselen toekomst kerk (pauze) 
21.00 uur Plannen en ideeën rondom de kerk 
21.20 uur Presentatie te kiezen besturingsmodel 
21.30 uur Van gedachte wisselen besturingsmodel (pauze) 
21.45 uur Plannen en ideeën rondom besturingsmodel 
22.00 uur Afronding en afsluiting met drankje 
 
PRESENTATIE HUIDIGE ONTWIKKELINGEN door Jeroen Rosendahl 
 

1. Nieuwbouw op de plaats van de school 
 
- Aan het eind van dit schooljaar (juli 2017) zal de school worden gesloten. 
- Het gebouw zal dan formeel worden over gedragen aan de gemeente. 
- De afgelopen maanden is er overleg geweest met de gemeente en de buurt om te bezien of er 
nieuwbouw op de plaats van de school te realiseren is. 
- Voordelen hiervan zijn: voorkoming leegstand en verpaupering, voorkomen dat het gebouw 
aangewend wordt voor doeleinden waar we als Nieuw-Dijk niet gelukkig van worden en vooral 
voldoen aan de vraag naar nieuwbouw in Nieuw-Dijk 
- De gemeente wil voor de zomervakantie het voorstel voor nieuwbouw naar buiten brengen in 
de vorm van een concreet bestemmingsplan. 
- Het plan bestaat uit de bouw van circa 8 tot 10 woningen voor starters / eengezinswoningen. 
Er zal worden gebouwd met de opening van de wijk naar het plein, zodat het plein als zodanig 
blijft bestaan en een meer ruimtelijk aanzien krijgt. 
- De gemeente heeft VLN gevraagd om potentiële kopers aan te dragen zodat er snel na de 
vakantie, als de plannen geen vertraging op lopen, gebouwd kan worden. 
- Momenteel is een stedenbouwkundige van de gemeente bezig met de verdere detaillering van 
de inrichting van het terrein. 
- Dit alles gaat in overleg met de werkgroep / VLN. 
- Onderzoek loopt naar een zo gunstige mogelijke fiscale overdracht van de gronden. Het is 
mogelijk dat de school nog tijdelijk blijft staan, of dat alleen de begane grond vloer blijft liggen. 
- We verzoeken geïnteresseerden dringend voor deze nieuwbouw zich te melden bij VLN (via 
bestuursleden of via de mail vln@hetnet.nl of info@digidiek.nl ). 

 
 
2. Overname van de Meikever  
- Op 25 januari 2017 is tijdens een dorpsavond het plan gepresenteerd voor overname van de 
Meikever. Daarna is het plan voorgelegd aan de gemeente voorgelegd om de Meikever voor een 
bedrag van € 1,- over te nemen. Tevens is een onderhoudsbedrag van € 400.000 gevraagd voor 
het onderhoud voor de komende 10 jaar. 



- Dit voorstel is deels omarmd door de gemeente waarbij het gebouw, de inventarissen en 
ondergrond voor € 1,- zal worden over gedragen (speculatiebeding). 
- Daarnaast zal de bestaande onderhoudsvoorziening van geschat groot € 76.400 worden over 
gedragen. 
- Tot slot zal een eenmalige exploitatiebijdrage worden overgemaakt van € 30.000. 
- Naast de genoemde bedragen is er door de gemeente een investeringssubsidie toegezegd van € 
250.000. Deze zal worden uitgekeerd zodra er investeringen worden gedaan in de Meikever of 
een ander gebouw dat als dorpsvoorziening kan worden ingericht. 
- Het totaalbedrag dat we ontvangen (direct en op termijn) komt daarmee op € 356.400. 
- Deze afspraken zijn met de gemeente gemaakt door de werkgroep. Deze werkgroep is in 
opdracht van VLN en het voorzittersoverleg met de opdracht op pad gestuurd om de Meikever 
voor het dorp te behouden. 
- Het resultaat ligt in de lijn van de verwachting van de werkgroep. Een resultaat om op voort te 
bouwen 
- Momenteel worden afrondende gesprekken gevoerd over het moment van overdracht en de  
acties in de periode vanaf nu tot met moment van overdracht (o.a. uitvoering onderhoud). 
- Bij het onderzoek of de overname van de Meikever realiseerbaar is, is gekeken naar de 
exploitatie van het gebouw. Momenteel is de school een grote gebruiker alsmede het jeugdwerk. 
- Om deze exploitatie dekkend te krijgen zullen nieuwe activiteiten moeten worden ontplooid. 
Hierover is binnen het kernteam van digiDIEK al diverse keren gesproken. Mogelijke nieuwe 
activiteiten zullen worden gepresenteerd in de Diekse Catalogus. 
- Het openhouden van de Meikever vraagt wel een bijdrage van de Diekse bevolking, in vorm van 
handjes en in vorm van geld. 

 
 
 
3. Presentatie Diekse Catalogus door Ceciel Raben 
 
Nieuw-Dijk moet een dorp blijven met leefplezier, met zorg voor elkaar en energie! 
Welke activiteiten kunnen we oppakken voor de leefbaarheid en de financiering van een 
gemeenschapsgebouw? (Meikever en/of kerk) 
 
In het jeugdgebouw vinden tot nu toe de bijeenkomsten plaats van het jeugdwerk en de 
senioren. School vervalt na de vakantie.  
Als de kerk gesloten is, kunnen er toch nog wel vieringen gehouden worden, denk aan 
afscheidsbijeenkomsten of vieringen rond carnaval of schuttersfeest.  
Welcom zou ook ruimte kunnen huren voor sportbuurtwerk. 
En zo kun je meer bedenken om een gemeenschapsgebouw te kunnen financieren. 
 
Ceciel vraagt de aanwezigen om op de schrijfblokjes aan te geven welke ideeën bij de bevolking 
leven om een gebouw exploitabel te maken. 
Er wordt geanimeerd gewerkt in de zaal…. 
 
Resultaat: 
- jaarlijkse bijdrage per inwoner (i.p.v.kerkbalans?) voorbeeld: IJzerlo 
- dagbesteding voor oud/jong 
- samenwerken met horeca 
- eenmalige evenementen terughalen (bijv. wielerronde, fancy fair) 
- gebouw verhuren als vergaderruimte ook voor buiten Nieuw-Dijk 
- binnenhalen van buurtschappen 
- repetities van koren en D.E.S. 
- toneelvereniging 



- gehandicaptensoos 
- het moet wel voor iedereen betaalbaar blijven 
-  ideeën alleen voor het centrum? En het buitengebied? Een andere wending aan de 
zandwinning geven door iets moois te creëren, zodat er gezwommen en gevist kan worden 
- provincie heeft gelden hiervoor; denk bijv. aan een was- en strijkservice 
- een beweegtuin 
- knutselmiddagen voor kinderen van 4-12 jaar, ook van buiten Nieuw-Dijk 
- kookmiddagen 
- kooklessen 
- naschoolse activiteiten 
- kleine bibliotheek 
- postafname 
- depot voor pakketdienst 
- helpen met bankzaken 
- wasserette 
- flexibele werkplekken en vergaderruimtes verhuren, deelbare ruimtes creëren  
- kleine feestjes 
- kleine sportactiviteiten (darten e.d.) 
- prikpost 
- fysiotherapie 
- WMO regelingen 
- muziektempel 
- open universiteit 
- pop-up winkel 
- exposities 
- virtual reality ruimte 
- een soort club van 100 oprichten 
- ruil/kledingmarkten 
- kennis uitwisselen ouderen-jongeren over bijvoorbeeld techniek en (social) media 
 
Vrijdagmiddagborrel, formulierenservice, medisch inloopspreekuur, horecavergunning, verhuur 
verjaardagsfeestjes, buurtwinkel, volksuniversiteit, sociaal domein, beweegtuin, rommelmarkt, 
kermis, gemeente spreekuur, computerlessen, SRV (Tonnie Diesveld) terug, jeu de boules baan, 
kerkbalans-geld in de pot voor Nieuw-Dijk, verstelwerkzaamheden 
Kerk ombouwen naar appartementen 
Sponsoring in natura en in geld 
Kijk bij andere dorpen!! 

 
We zijn erg verheugd met de nieuwe ideeën, komen ook weer in de catalogus.  
In de huidige catalogus zijn al meerdere ideeën genoemd: 
Diekse Verenigingen   Prikpost  Seniorengym 
Fysiotherapie   Vrijdagmiddag koffie/borrel 
Dieks dorpsloket   Dagbesteding voor ouderen 
Dammen/schaken   Repaircafé  Samen koken en eten 
Vieren van de verjaardag bij 75/76 jaar   Biljarten 
Jamsessies    Oefenruimte voor bandjes 
Volksdansen    Naschoolse activiteiten  
Bridgeclub    Game competitie Moestuinbakken  
Picknickplek   Beweegtuin Nieuw-Dijk 
Activiteitentuin    trimbaan 
 
 



Er is o.a. ook al contact geweest met bijv. Mariënvelde. Zoiets zou ook in Nieuw-Dijk kunnen, 
maar zal veel investering eisen. Vooral van mankracht! Er zal veel van mensen worden gevraagd. 
 
Wat willen we? Over 10 jaar een actief of een vervallen dorp?? 
 
Ceciel eindigt met het noemen van de namen van de mensen die betrokken zijn bij digiDIEK 
Jeroen noemt namen van het bestuur van VLN 
En van de huidige werkgroep 
Daarnaast het kernteam. 
Is er behoefte om vragen te stellen op dit moment? 
 
Theo Derksen: in het plan van 2010 is destijds ook al renovatie van de seniorenwoningen aan de 
de Pontilaan in beeld gekomen. Is dat nu nog zo? We hebben contact gehad met Plavei, zij zijn 
hier echt nog niet aan toe. Duurt zeker nog enkele jaren, maar blijft in beeld. 
Camillo Wiendels: is het in het kader van de nieuwbouw niet handiger die seniorenwoningen 
erbij te betrekken en het plein te verleggen? We willen niet te groot denken, vooral Plavei werkt 
niet echt mee en ook bij de gemeente zijn we voorzichtig. 
Willy Menting: we horen weinig over sociale woningbouw? Wordt dat meegenomen nu? Jazeker. 
Het wordt meegenomen. De nieuwe woningen komen niet boven € 150.000  
Rob Hieltjes: in hoeverre wordt ook de kerk meegenomen in de plannen? Komt in het volgende 
deel van de avond. 
 
Toekomst kerk: 
 
- Op 15 mei 2017 is door het bestuur van de Gabriël Parochie het bericht naar buiten gebracht 
dat er een 6-tal kerken op korte termijn zullen gaan sluiten. Nieuw-Dijk is er daar een van. 
- Bij de planvorming overname Meikever is de werkgroep er altijd vanuit gegaan dat de kerk in 
Nieuw-Dijk nog wel 3 tot 5 jaar open zou blijven. Mede op basis van kerkbezoekers, financiën en 
aantal vrijwilligers. 
- Bij de planvorming is wel rekening gehouden met sluiting van de kerk op termijn, maar dus niet 
zo snel. 
- Er zijn wel gesprekken geweest met het bestuur van de Gabriël Parochie en de locatieraad van 
Nieuw-Dijk over de mogelijke scenario’s. 
- In die gesprekken met het bestuur en de locatieraad is gebleken dat de kerk bestemd zou 
mogen en kunnen worden als dorpsvoorziening. 
- Daarbij zou tevens de pastorie en de begraafplaats onderwerp van gesprek kunnen zijn. 
- Binnen VLN, de werkgroep en het voorzittersoverleg is besloten om, nadat de overname van de 
Meikever is afgerond te gaan onderzoeken welke bestemming de kerk zou kunnen krijgen. 
- Vanavond zijn we als inwoners van Nieuw-Dijk bij elkaar om hierover van gedachten te 
wisselen. 
- De werkgroep die het pan voor de overname van de Meikever heeft gemaakt en de 
onderhandelingen met de gemeente heeft gevoerd zal binnenkort in deze vorm stoppen, zodra 
de overname van de Meikever is gerealiseerd. 
- De werkgroep heeft een optimaal resultaat behaald. Het bestuur van VLN dankt hen voor werk, 
inzet en resultaat.  
- Afhankelijk van de vervolgstappen zal, indien nodig een nieuwe werkgroep worden geformeerd. 
- De gemeente heeft ons de ruimte gegeven om gebruik te maken van ICS. Dit adviesbureau is 
actief geweest tijdens de eerste verkenningen bij de overname van de Meikever. 
 
Deze volgende vragen werden bij de aanwezigen neergelegd: 
1. Welke toekomst zien de inwoners voor de kerk (als gebouw zijnde)? 
2. Maakt de pastorie daar ook onderdeel van uit? 



3. Blijft de Meikever als gemeenschapsgebouw bestaan? 
4. Welke alternatieven ziet u voor het kerkgebouw? 
 
Men kreeg weer de gelegenheid hierover in groepen te overleggen en de antwoorden te noteren 
en later toe te lichten. 
 Pauze duurt circa 15 minuten. 

 
Vraag van: Emy Sloot Stel dat je uit de Meikever vertrekt, moet je dan het gebouw weer naar de 
gemeente overdoen? Is er bij uitgehouden, zouden we naar de kerk overgaan, dan mogen we de 
ruimte van de Meikever anders bestemmen. Niet overdoen aan derden, maar ten goede laten 
komen aan het dorp. 
Willy Thijssen: kerk is gemeentelijk monument. Afbreken zal niet mogen. Gemeente werkt wel 
mee. Het is ook niet de bedoeling de buitenkant van het gebouw te veranderen. 
 
Antwoorden: 
- keuze maken is belangrijk, of kerk of Meikever, allebei is financieel niet mogelijk. Misschien 
voorkeur voor de kerk, rondkijken naar de mogelijkheden. Kerk en pastorie erbij betrekken. 
- kerk als muziektempel. 
- is de kerk wel een rendabel gebouw? Moet je dit niet aan een commerciële partij overlaten? 
Pastorie lijkt interessanter 
- iedereen 2% van het inkomen jaarlijks doneren….. 
- sportgelegenheid 
- pastorie als woning heel geschikt 
- kerk behouden voor Nieuw-Dijk 
- niet te groot denken 
- jongeren hebben weinig binding met de kerk, het zou niet verstandig zijn komende generaties 
met te hoge lasten op te zadelen. 
- geen sloop, woningen erin 
- pastorie als hospice 
- of als kantoor? 
- kerk meer voor evenementen, niet zozeer gemeenschapshuis 
- kerk en pastorie als gemeenschapsgebouw bij elkaar houden waar ook vieringen mogelijk 
blijven 
- tuin geschikt maken voor schutterstent 
- plafond in de kerk maken, muziektempel ervan maken 
- op de plek van de Meikever huizen 
- karakteristieke schilderingen in de kerk in stand houden 
- kerk exploitabel houden. Bijv. appartementen in kerk en pastorie. Tuin is dorpstuin 
- ook uit enquête van 1,5 jaar geleden blijkt dat kerk kern van het dorp moet blijven. 
- pastorie hoort erbij, hopelijk mogelijk om te kopen 
- beide gebouwen in stand houden lijkt onmogelijk, dan kiezen voor de kerk. 
 
Kerk moet behouden blijven, samen met pastorie en begraafplaats. 
Duidelijk is dat de meerderheid de kerk boven de Meikever kiest. 
 
Kerk als centrum van Nieuw-Dijk in stand houden, samen met de pastorie. 
Willen we alles goed onderzoeken, hebben we daar de tijd voor? 2 gebouwen lukt niet. 
Overdracht van de Meikever is waarschijnlijk eind dit jaar. Kerk komt zeker niet eerder in beeld 
dan in 2018/2019. Denk er vooral aan dat er vele fondsen aan te spreken zijn in Nederland ter 
ondersteuning. 
 



VLN bestaat ruim 20 jaar. In die jaren veel gedaan, vooral het contact met de gemeente 
opgebouwd.  
 
In het dorp zijn meerdere grote verenigingen, 7 hiervan komen eens per 6 weken bij elkaar in 
een voorzittersoverleg. Samenwerking is noodzakelijk! 
 
 
Het besturingsmodel 
 
Huidige structuur: 
• Bestuur R.K.V.V. Sprinkhanen 
• Bestuur RK. Schutterij St. Antonius 
• Bestuur muziekvereniging DES. 
• Bestuur Open Jeugdwerk Nieuw-Dijk. 
• Bestuur locatieraad Parochie Gabriël. 
• Bestuur Carnavalsvereniging. 
• Bestuur Vereniging Leefbaar Nieuw-Dijk. 
• Bestuur overige verenigingen, organisaties en groepen. 
Sinds ruim een jaar is er een periodiek overleg waarbij de voorzitters van bovenstaande 
verenigingen in overleg gaan over alles wat er in Nieuw-Dijk in algemene zin en bij hun eigen 
vereniging in het bijzonder gebeurt. 
 
- Samenwerking en structureel overleg is noodzakelijk. 
- De verenigingen en organisaties binnen Nieuw-Dijk zullen zich verantwoordelijk moeten voelen 
voor het voortbestaan van de dorpsvoorziening (waar deze dan ook mag komen). 
- Het algemeen dorpsbelang en het individuele verenigingsbelang kan op gespannen voet met 
elkaar komen te staan. 
- De betrokken verenigingen moeten daarom in overleg met elkaar blijven om te voorkomen dat 
ze tegenover elkaar komen te staan. 
- Gezamenlijk de oplossing zoeken en de toekomst van de dorpsvoorziening daarmee zeker 
stellen is een vereiste. 
- Waar wordt dadelijk de exploitatie van het onze voorziening ondergebracht. Stichting / 
Vereniging / Coöperatie? 
- Wie heeft de zeggenschap over deze onderneming / exploitatie. 
- Wie houdt toezicht en controleert deze onderneming / rechtspersoon? 
- Wie neemt zitting in het bestuur van deze onderneming / rechtspersoon? 
- ICS kan ons ondersteunen met de keuze van het model en van de rechtspersoon waarbinnen de 
exploitatie zal worden ondergebracht 
- Er is een organogram uitgewerkt dat mogelijk toepasbaar is in Nieuw-Dijk. 
- In dit organogram zijn de toekomstige organisaties en verenigingen weer gegeven. 

(organogram is als bijlage toegevoegd) 
- Wat nog ontbreekt is en toezichthoudend en / of adviserend orgaan.  
- Na de invulling van de structuur zullen vele vrijwilligers nodig zijn voor uitvoering van diverse 
taken / werkzaamheden.  
- Ook de individuele Nieuw-Dijker zal zijn verantwoordelijkheid moeten nemen en laten zien dat 
hij / zij hart heeft voor ons mooie dorp. 
 
Naar aanleiding van bovenstaande weer het verzoek aan de aanwezigen te overleggen en te 
noteren hoe over de volgende punten gedacht wordt. 
 
1. Welk besturingsmodel zou u graag zien? 
2. In welke rechtspersoon moet de dorpsvoorziening worden ondergebracht? 



3. Zijn er onderdelen niet benoemd / vergeten? 
4. Welke taak / functie ziet u voor u zelf in de toekomst binnen Nieuw-Dijk (bestuurlijk of 

uitvoerend)? 
 

Korte pauze waarbij we verzochten de antwoorden bovenstaande vragen op te schrijven en na 
de pauze per tafel kort te presenteren. 
  
Pauze duurt circa 15 minuten. 
 
Antwoorden:  
- besturingsmodel is lastig 
- 2 stichtingen oprichten: een voor het onroerend goed, een voor festiviteiten 
- als Sprinkhanen in de toekomst weg zijn, zijn er op die plek weer kansen voor woningbouw 
- model: raad van toezicht en een orgaan daaronder, liefst een stichtingsbestuur dat 
onafhankelijk is 
- geen vereniging, vanwege de aansprakelijkheid van de leden 
- coöperatie? 
- stichting lijkt zinvol. Doelstelling goed weergeven, dan is het bestuur van de stichting verplicht 
in dit kader te beslissen 
- deskundigen (juridisch) laten kijken naar een stichtingsvorm 
- controlerend orgaan is ook nodig 
- binnen een coöperatie zijn verschillende geledingen en alle dorpsbewoners zijn lid en aan hen is 
verantwoording schuldig. Wel advies hierin vragen 
- hoe wil je samenwerken en daar een structuur bij bedenken 
- besturingsmodel moet niet vrijblijvend blijven, stichting lijkt goede keuze 
- naam dorpsraad spreekt aan, hierin alle verenigingen zitting laten houden 
Algemeen: het is moeilijk om op zo’n korte termijn hierover te oordelen, er moet over nagedacht 
worden en onderzoek worden gedaan. 
 
Avond werd afgesloten met de volgende oproep:  
 
Meld je bij ons als je: 
1. Interesse hebt in de nieuwbouw. 
2. Mee wilt denken en mee wilt praten over de toekomst van de kerk / 

haalbaarheidsonderzoeken.  
3. Bestuurlijk wilt deelnemen in de nieuwe dorpsvoorziening. 
4. Als vrijwilliger wilt bijdragen aan de nieuwe dorpsvoorziening. 
Spreek de bestuursleden aan van VLN, mail ons op vln@hetnet.nl of op info@digidiek.nl 
 
 
Vragen: 
Remco Derksen: jammer dat we geen plaatjes gezien hebben van de toekomstige nieuwbouw. 
Daardoor zijn de jongeren niet gebleven. 
Het is moeilijk nu al concrete plannen te laten zien, ze zijn er nog niet. Duurt nog even, maar zo 
gauw we meer weten komt het in de openbaarheid 
Hennie Pouwels: wil graag plaatjes zien. Ja, als het definitiever wordt. Nu nog te vroeg. 
Robbin Mennings: waarom nu wel inschrijven? Er zijn vaker mooie plannen geweest die niet 
doorgegaan zijn. Waarom zou het nu wel doorgaan? 
Er zijn verschillende redenen waarom voorgaande plannen niet doorgegaan zijn. Bezwaren van 
buurt en provincie o.a. hebben dit tegengehouden. Dit plan heeft tot nu toe de grootste 
mogelijkheden, het lijkt er op dat dit wel doorgaat.  
Eric Boerstal vindt dat je je gewoon moet melden als je in Nieuw-Dijk wilt blijven wonen! 



 
Rob de Reus: 
Maakt van de gelegenheid gebruik. Zaterdagavond heeft zich met kinderen iets afgespeeld. 
Er was vrijwilligersfeest bij de kerk en daarbij was ook iets voor de kinderen. Zijn dochter heeft 
met 3 vriendinnen bij school gespeeld en is vastgepakt door een vreemde man en meegesleurd 
naar zijn bus. Gelukkig heeft ze zich verzet en heeft een vriendinnetje meegeholpen. Door het 
schreeuwen van de kinderen heeft de man de strijd opgegeven en is via het viaduct bij 
Sprinkhanen weggereden. Rob geeft een beschrijving van de persoon (helemaal in het zwart met 
pet en doek voor de mond) en vraagt om getuigen. En natuurlijk uitkijken naar een oude blauwe 
bestelbus zonder ramen en logo’s en waarschijnlijk een wit kenteken. Het is rond 21.00 uur 
gebeurd.  
 
Jeroen sluit de vergadering en dankt alle aanwezigen voor hun bijdrage aan deze avond. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bijlage: namen en mailadressen van de aanwezigen tijdens deze avond 
 
Remco Derksen   remco_0316@hotmail.com 
Tonny Jansen   Tonny_Jansen@hotmail.com 
Pascal Wiendels   p.wiendels@hotmail.com 
Marco Haagen   marcoHaagen@kpnmail.nl 
Bastiaan Wigman   b.wigman@hotmail.com 
Joop Derksen   JGJDerksen@hotmail.com 
Robbin Mennings   robbin.mennings@hotmail.com 
Hennie Pouwels   pouwelshennie@gmail.com 
Edwin Teunissen   Teun.Tas@gmail.com 
Erik en Angelica Derksen  erik.derksen1@gmail.com 
Bas Kleinpenning   b.kleinpenning@gmail.com 
Jeroen Wenting   familiewenting@lijbrandt.nl 
Rob Kummeling   rob@kummeling.nl 
Camillo Wiendels   famWiendels91@gmail.com 
Ruud Polman   Ruudpolman94@outlook.com 
Chiel Derksen   Chiel.derksen@outlook.com 
Luc Derksen   Luc_Derksen@hotmail.com 
Conor Duis    conorduis@gmail.com 
Niek Bodd    niekbodd@msn.com 
Lotte Scheerder   LotteScheerder@hotmail.com 
Daphne Jansen   daphne_jansen_@hotmail.com 
Gerard Minke   g.minke@tele2.nl 
Thea Wolters   --- 
Annet Wolters   wolters.Annet@gmail.com 
Renate Beugelaar   r.beugelaar@gmail.com 
Emy Sloot    emysloot@hotmail.com 
Marjan Minke   g.m.minke@concepts.nl 
Odette te Koppele   janenodette@tele2.nl 
Nel van Lier    --- 
Thea Meijer   theameijer8@outlook.com 
Annie Rasing   A.Rasing@lijbrandt.nl 
Erik Jansen    e.jansen94@chello.nl 
Berno Raben   b.raben7@chello.nl 
André Polman   apolman@hetnet.nl  
Roderick Vierwind   r.vierwind@hetnet.nl  
Robby de Reus   robbydereus@kpnmail.nl 
Vincent Vierwind   info@vierwindbouwadvies.nl 
Edwin Bolder   edwin@gevelrepair.nl 
Frank Tiemessen   ftiemessen@hetnet.nl 
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